



PEJABAT KESIHATAN PERGIGIAN
DAERAH TIMUR LAUT
JALAN PERAK
11600 PULAU PINANG

TEL : 604-2815181
EMEL : pergigiantl@moh.gov.my
LAMAM WEB: <http://jknpenang.moh.gov.my>

KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA

Tawaran adalah dipelawa kepada syarikat yang berpengalaman (**GREDD G1**) dan berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia, mempunyai Sijil Kewangan berdaftar dengan CIBD dan mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) mengikut kategori dan pengkhususan berkenaan, Sijil Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) dan perlu berdaftar dengan sistem E-Perolehan dan masih aktif serta mempunyai Lesen Bumiputra. Syarikat tersebut adalah syarikat yang tidak **DISENARAI HITAMKAN**.

BIL	TAJUK PROJEK	KELAS DAN SUB KATEGORI	TARIKH & LOKASI LAWATAN TAPAK	TEMPAT, TARIKH & WAKTU TAWARAN DITUTUP DAN DIPULANGKAN
1	Sebut Harga (PKPDTL/SH/02/2023) Kerja-Kerja Ubahsuai dan Pembaikan Bilik Dan Ruang Serta Lain-Lain Kerja Berkaitan Di Unit Orthodontik, Klinik Pergigian Jalan Perak, Daerah Timur Laut, Pulau Pinang.	Gred G1 Kategori B dan CE Pengkhususan B04 dan CE21	Tarikh : 21.03.2023 (Selasa) Waktu : 10.00 Pagi Lokasi: Unit Orthodontik, Klinik Pergigian Jalan Perak, Daerah Timur Laut, Pulau Pinang.	Tarikh Tawaran Dibuka : 16.03.2023 (Khamis) Tarikh Tawaran Ditutup : 28.03.2023 (Selasa) Waktu : 12.00 Tengah hari Lokasi Serahan Sebut Harga : Pejabat Kesihatan Pergigian Daerah Timur Laut, Pulau Pinang

Pengurusan Syarikat boleh menghadiri sesi taklimat atau menghantar wakil untuk mendaftar di **UNIT ORTHODONTIK, KLINIK PERGIGIAN JALAN PERAK, DAERAH TIMUR LAUT, PULAU PINANG**, pada tarikh dan masa yang telah ditetapkan. Borang sebut harga dan spesifikasi bagi setiap item barang akan dikeluarkan secara **PERCUMA** dan diserahkan kepada wakil syarikat yang hadir semasa taklimat dijalankan sahaja. Setiap wakil yang hadir diingatkan supaya membawa **salinan Sijil Pendaftaran Kementerian Kewangan Malaysia, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), Sijil Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) dan Senarai Kod Bidang. TARIKH TUTUP** sebutharga pada **28.03.2023 (Selasa)** sebelum jam **12.00 tengah hari**. Syarikat yang menghantar sebut harga lewat dari tarikh dan masa yang ditetapkan tidak akan diterima.

Sekian, terima kasih

“MALAYSIA MADANI”

“BERKHIDMAT UNTUK NEGARA”

Saya yang menjalankan amanah,


DR SITI SARAH BINTI AYUB

No Pendaftaran MDC 4132

Pegawai Pergigian Kesihatan Awam

Pegawai Pergigian Daerah Gred UG54

Pejabat Kesihatan Pergigian Daerah Timur Laut

Pulau Pinang